
 
 

Verslag van de ledenvergadering Vrouwen van nu Bathmen op  

24 januari 2024  
 

Opening 
Voorzitter Agnes Peters opent de vergadering een heet iedereen van harte welkom. Zij 

wenst iedereen de beste wensen voor het nieuwe jaar. 

De bestuursleden worden voorgesteld: 

–  Berni Stoevenbelt: penningmeester en contact Beter Bewegen 
– Wilma Ten Have: ledenadministratie, zij is wegens ziekte vanavond afwezig 

– Ineke Oosterwegel: secretaris 

– Janneke Stegink: algemeen bestuurslid 

– Agnes Peters: voorzitter 
 

Mededelingen  

− Agnes dankt de leden van de oliebollencommissie voor het maken van de 

kniepertjes voor vanavond 

− Iedereen heeft een nieuwe ledenpas voor 2024 ontvangen via het ledenblad. 
Advies is om deze goed te bewaren, want deze is voor sommige activiteiten nodig. 

− De contributie voor 2024 is 65,-. Die wordt centraal vastgesteld en is iets hoger 

dan vorig jaar. 

− Het nieuwe programmaboekje is klaar. De contactdames kunnen deze meenemen 
en zorgen ervoor dat iedereen deze krijgt. De leden uit het buitengebied krijgen 

het weer per post. Ineke heeft het boekje ook deze keer samengesteld, waarvoor 

hartelijk dank. 

− Het ledenaantal is op dit moment 228. Het aantal is wat gedaald. Dat is ook de 
landelijke trend. 

− We hebben een cheque gekregen van de boeldagcommissie, van 750,-. Deze zal 

worden besteed aan een extra mooie kerstavond in december. Ook dank nog aan 

de dames van de oliebollencommissie die weer hun steentje hebben bijgedragen 
aan de opbrengst van de Boeldag. 

 

Notulen van de ledenvergadering 2023  

Er zijn geen op- of aanmerkingen. De notulen worden goedgekeurd, met dank aan de 

secretaris. 
 

Jaarverslag 2023 secretaris  

Met dank aan de secretaris wordt het verslag goedgekeurd. 

 
Financieel jaarverslag 2023 penningmeester en verslag van de kascontrole 

commissie  

Helaas is met het versturen van de laatste Vrouwen van Nu magazine (door het landelijk 

bestuur) verwarring ontstaan over de betaling van de contributie. Alle leden die t/m 
vandaag contributie hebben betaald maar tevens een automatische incasso machtiging 

hebben gegeven krijgen geen incasso meer. Het saldo van de openstaande contributie is 

namelijk € 0,00. 

Voor leden die vanaf vandaag de contributie handmatig betalen maar ook een 

automatische incasso hebben gegeven (incasso vindt plaats rond 25 januari), zijn er 2 
opties: 

- Het bedrag storneren 

- Het bedrag teruggestort krijgen. 



We kunnen de leden geruststellen dat alles in orde komt. Bij vragen of twijfel kan contact 

opgenomen worden met de penningmeester.  

Berni geeft een korte toelichting op het jaarverslag. 
Van de kascommissie is vanavond niemand aanwezig, maar zij hebben wel alle drie het 

jaarverslag ondertekend. Voorgesteld wordt om in te stemmen met de goedkeuring van 

het verslag. Aanwezigen zijn het hiermee eens. Daarmee is decharge verleent aan de 

penningmeester. 
Gerrie Olde Boerrigter verlaat de commissie. Erna Aaftink zal als nieuw lid voor de 

komende drie jaar toetreden tot de commissie. 

Agnes dankt de penningmeester en de kascommissie. 

 
Begroting 2024  

De begroting wordt door Berni Stoevenbelt toegelicht en goedgekeurd. 

 

Bestuur 2024 en verder 

Agnes Peters is in 2023 interim voorzitter geweest. Zij wil verder gaan als voorzitter. Aan 
de leden wordt gevraagd of hiertegen bezwaren zijn. Er zijn geen bezwaren en daarmee 

wordt Agnes benoemd tot voorzitter. 

 

Agnes geeft aan dat we op zoek zijn naar twee nieuwe bestuursleden, zodat op termijn 
functies kunnen worden overgenomen. Ze vraagt de leden zich aan te melden als 

hiervoor belangstelling is. Een poosje meelopen kan ook. 

 

Afscheid en benoeming nieuwe commissieleden.  
M.i.v. 1 januari 2024 is de cursuscommissie opgeheven. 

 

We nemen afscheid van de volgende commissieleden: 

Contactdames Hulscher-Mestrom Els 

Contactdames Willemink Hanneke 

Contactdames Weening-Kuiper H.A. 

Cursuscommissie Grunsven Nelly 

Nieuwsbriefbezorgers Beunk-Schoolderman Frida 

Nieuwsbriefbezorgers Brilman G. 

Nieuwsbriefbezorgers Deten-Vulink Annie 

Nieuwsbriefbezorgers Haarman-v. Schooten Toosje 

Nieuwsbriefbezorgers Heetebrij-Rietman Ans 

Nieuwsbriefbezorgers Nikkels Jenny 

Nieuwsbriefbezorgers Wagenvoort B. 

Nieuwsbriefbezorgers Willemink Anita 

Tuinclub Denneboom Gerda 

 
De leden die afscheid nemen worden bedankt voor hun inzet van de afgelopen jaren en 

krijgen een attentie. De dames die afwezig zijn krijgen de attentie thuis. 

 

Nieuwe contactdames zijn: 

Contactdames Brandsma Denise 

Contactdames Hooijmaijers Cobi 

Contactdames Visser Henriette 

Contactdames Wiersma Johanna 

 
De nieuwsbrieven worden voortaan bezorgd door: 

Nieuwsbriefbezorgers Fledderus Rolanda 

Nieuwsbriefbezorgers Westmijze Edith 

 



Het bestuur doet een oproep aan de leden zich aan te melden voor één van onze 

commissies, zodat, als van ouds, jaarlijks leuke activiteiten worden georganiseerd. 

 
Rondvraag  

Er zijn vanuit de zaal geen vragen. 

 

Sluiting  
Agnes sluit onze ledenvergadering van 2024 en spreekt de hoop uit om er met zijn allen 

weer een succesvol jaar van te maken. Ze dankt de aanwezigen voor de komst en hoopt 

iedereen vaak te zien op de ledenavonden. 

 
Na de pauze volgt een optreden van Noortje van Steenis. 


